
Vervolgvragen kunstgras na beantwoording 17 januari 2020 

Geacht college, 

De SP is niet tevreden met u schriftelijke beantwoording op onze gestelde vragen van 17 januari  

2020 . De maatregelen die u noemt tegen kunstgras rubberkorrels in de natuur is te vrijblijvend naar 

onze mening. 

1. U geeft aan dat de terugveeg frequentie wordt verhoogd in samenspraak met de clubs. Hoe 

gaat u dit controleren dat dit ook gebeurd ? 

2. U wilt ook kantplanken plaatsen. Op welke termijn gaat u die plaatsen? Koppelt u plaatsing 

ook terug met de gemeenteraad? 

3. Kunt u aangeven wat de ervaringen in andere gemeentes zijn met deze aanpak? 

4. In eerdere vragen over de gezondheidsrisico’s van de korrels in 2016 antwoorden u: : In het 

geval dat de rubbers korrels onverantwoord zijn, kan waarschijnlijk worden volstaan door 

alleen deze te verwijderen en een nieuw soort infillaag aan te brengen. Waarom doet u deze 

maatregel nu niet? Nu dat het onverantwoord is voor het milieu. 

5.  Hopelijk een infillaag die niet deze rubberkorrels bevat dan? 

6. Hoeveel kost vervanging van de infilaag vergeleken met de maatregelen die u nu gaat 

treffen? 

Graag een mondeling antwoord, wel met aankondiging. 

Met vriendelijke groet, 

Stijn van den Brekel 

SP 

 


